

Title (en)

PREFABRICATED MEMBERS FOR FORMING SPORTS INFRASTRUCTURES.

Title (de)

FERTIGTEILE FÜR DIE KONSTRUKTION VON SPORTANLAGEN.

Title (fr)

ELEMENTS PREFABRIQUES POUR LA REALISATION D'INFRASTRUCTURES SPORTIVES.

Publication

EP 0557490 A1 19930901

Application

EP 92919216 A 19920916

Priority

- CH 9200189 W 19920916
- FR 9111472 A 19910918

Abstract (en)

[origin: FR2681363A1] Prefabricated members are provided for forming sports infrastructures by defining playing areas for team sports, wherein said members mainly comprise side barriers (11 and 12) and end barriers (13). Each end barrier (13) consists of a gantry (14) in which a goalmouth is provided. The gantries (14) are self-supporting and stable and require no ground anchorage. The side barriers (13) comprise a metal frame with one or more cover panels fastened thereto. Some of the side barriers may comprise a horizontal supporting bar arranged parallel to the barrier, or posts (7, 8) for holding a net (9).

Abstract (fr)

Les éléments préfabriqués pour la réalisation d'infrastructures sportives, permettant la délimitation de terrains de jeux pour la pratique de sports dits d'équipes, comprennent principalement des barrières latérales (11 et 12) et des barrières d'extrémité (13). Les barrières d'extrémité (13) sont constituées par des portiques (14) dans lesquels sont ménagés des buts. Ces portiques (14) sont autoportants et stables et ne nécessitent aucun ancrage de fixation au sol. Les barrières latérales (13) comportent une armature métallique et un ou plusieurs panneaux de revêtement fixés à cette armature métallique. Certaines barrières latérales peuvent comporter une barre d'appui horizontale parallèle à la barrière ou des montants (7, 8) permettant la mise en place d'un filet (9).

IPC 1-7

A63B 71/02; A63C 19/00; E04H 3/14

IPC 8 full level

A63B 71/02 (2006.01); **A63C 19/00** (2006.01); **E04H 3/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 71/022 (2013.01); **A63C 19/02** (2013.01); **E04H 3/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9306321A1

Cited by

FR3061920A1; FR3091487A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2681363 A1 19930319; FR 2681363 B1 19931217; AT E131242 T1 19951215; CA 2096445 A1 19930319; DE 69206594 D1 19960118; DE 69206594 T2 19960801; EP 0557490 A1 19930901; EP 0557490 B1 19951206; ES 2083187 T3 19960401; WO 9306321 A1 19930401; ZA 927150 B 19930318

DOCDB simple family (application)

FR 9111472 A 19910918; AT 92919216 T 19920916; CA 2096445 A 19920916; CH 9200189 W 19920916; DE 69206594 T 19920916; EP 92919216 A 19920916; ES 92919216 T 19920916; ZA 927150 A 19920918